



Strands IF:s Handbollssektion Styrelsemöte

2025-01-08

1. Mötets öppnande

Jessica Forsström förklarar mötet med Handbollssektionens styrelse öppnat klockan 18:30.

Närvarande är: Jessica Forsström, Kenneth Johansson, Olle Skoglund, Emelie Kindahl Herkules, Anna Jacobsson och Fia Mörk från sektionen.

Deltar gör även Joakim Flodin Goude och Anders Mohlin som kommer att väljas in i sektionen vid årsmötet.

2. Val av justerare

Fia Mörk justerar.

3. Presentation av Joakim och Anders

Anders Molle Mohlin deltar digitalt från Göteborg där han för närvarande bor. Molle är nybliven pensionär och har köpt lägenhet i Hudiksvall där han kommer att befinna sig på deltid. Han är en gammal handbollsspelare med många år i Strands IF. Molle ser fram emot att vara med och bidra till sektionsarbetet.

Joakim Flodin Goude är en föreningsmänniska som bland annat arbetat med projektet för ny konstgräsplan i Hög och han är intresserad av utvecklingsprocesser och projektarbete. Joakim har två barn som spelar handboll i föreningen och han känner sig taggad på ett arbete i handbollssektionen.

Sektionens medlemmar går laget runt för en kort presentation.

4. Janne Vestbergs handbollsakademi

- Ett beslut tas om att avsluta Magnus Dehlins uppdrag i Janne Vestbergs handbollsakademi.
- Olle och Kneten informerar om ny tilltänkt ledare för handbollsakademin. Milla är tillfrågad och hon kommer att delta under fredagens akademi tillsammans med Jens. Tanken är att Milla är tillsammans med Jens under januari för att sedan ha enskilda pass därefter.
- Erik Åström pratade med Frenne Båverud på Kopparkupen, förbundskapten U16, om en inspirationsträning i samband med säsongsavslutning för akademien. Olle och Kneten planerar vidare.

5. Information från huvudstyrelsemötet

Jessica informerar från huvudstyrelsens möte den 18 december.

- Budget 2025 ska in.
Marie och Erik fixar en budget för handbollen och skickar in till Bernt.
- Många rapporteringar saknas för LOK-stödet. En påminnelse till sektionerna att se över detta. Kolla vilka som missar och gå på dessa.
Fia och Anna kollar på detta inom handbollens ungdomssida.
- Ej betald medlemsavgift kommer att innebära att personen spärras. Bernt har pratat med Emelie om ledare inom handbollen.
Tidigare har beslutats att handbollssektionen ska betala avgiften för den specifika ledaren då det inte gått att spåra i systemet om avgiften är betald eller inte. Jessica ger Marie uppdraget att följa upp att betalningen utförs.
- En vädjan från Bernt är att ta bort de spelare som inte är aktiva längre.
- Nya statuer/anvisningar kring Ryon-Jannes minnesfond. Fredrik Sundfors är ny ledamot.
- Patrik Hedman tar upp om hur protokollen från sektionmötena ska publiceras. Det som gäller är att protokollet ska läggas ut digitalt på varje sektionssida, det kan vara ojusterat. Det justerade protokollet sätts i en pärm på kansliet.
- Ledamöter i sektionerna ska kontaktas senast 13 januari inför val till ny styrelse. Patrik Hedman kontaktar ledamöterna inom handbollen.
- Årsmötet kommer att hållas 13 mars.
- Nästa huvudstyrelsemöte är 12 februari.
Jessica deltar från handbollssektionen.

6. Intersportavtalet och Adidasavtalet

Emelie redovisar vad som gäller.

- Alla kläder med Strands-logga ska köpas av Intersport. Kan de inte leverera så lämnar de öppet för annan leverantör.
- Matchprodukter måste vara Adidas. Adidasavtalet pekar ut märken som inte får användas om Adidas saknar produkt att leverera.

- Vi har tidigare tolkat avtalet på ett felaktigt sätt vilket medfört felaktiga beslut. Sammanfattningsvis kan sägas att Intersport alltid ska kontaktas i ett första läge.
- Fia kommer att skriva riktlinjer för det som gäller. Dessa kommer att tas upp vid ledarmöte och sedan kommuniceras ut till föräldrar.

7. Ekonomi

- Varken Marie eller Erik är med på mötet. En mer detaljerad information kring ekonomin kommer att tas på nästa möte.
- Information från Erik kring digitala lagkassan önskas vid nästa möte. Jessica pratar med Erik.
- Bingolottoförsäljningen till jul gav ca 80 tkr vilket är mycket positivt. Vi vill fortsätta med en årlig insats av försäljningen med uppesittarlotter.
- Marie hälsar via Jessica att det ska bli ett nytt swishnummer för entrén då vi tidigare lånat nummer från fotbollen. Olle berättar att det troligtvis blir samma som för kiosken men med ett tillägg så att redovisningen kan urskiljas.
- Emelie funderar hur det går med utbildningsbidragen, från andra klubbar? Marie äger den frågan. Emelie kollar med Marie.

8. Ungdomslagen

Anna och Fia rapporterar.

- Vi behöver få in fler unga ledare från våra egna led till ungdomslagen.
- En krock mellan handbollen och fotbollen för P14, med träningar på samma dagar. Fia pratar med Meho (fotbollen) på fredag. Finns det sedan ett kvarliggande problem får Jessica lyfta på huvudstyrelsemötet.
- 25 januari blir det minihandbollscup arrangerat av Strand för åldrarna 7–9 år. Anna berättar att bla Tirfing, Alfta, Härnösand, Sundsvall och Gävle kommer. En härlig dag med massor av folk på Idrottshallen väntas.

9. Herrlaget

- Kneten rapporterar att det rullar på för herrarna, nästkommande match är bortamatch på lördag mot Eskilstuna.
- Det är fortsatt bra stämning i truppen.
- Några 08:or är med och tränar, det funkar bra.

10. Damlaget

Emelie rapporterar.

- Therese har skickat en fråga vidare till sektionen, gällande visat intresse för uppdrag inom föreningen av tränaren Andreas Sunesson. Fia har kontakter i tidigare klubb och tar där referenser då vi inte känner till Andreas.

- Info kring truppen är att Felicia är skadad och att Jonnas kontrakt förlängts efter jul.
- Therese vill ha ett svar från sektionen om vi stödjer damerna i deras målsättning om kvalplats. Ett kval innebär troligen flera bortamatcher, en gissning är Göteborg och Eslöv.
Handbollssektionen stödjer damerna i deras målsättning.

11. Utbildning

- Olle har inget speciellt att rapportera.
- Fia efterfrågar en utbildningslista för ledare, vilka utbildningar som genomförts. Erik ska ha en sådan för ungdomssidan.
- Emelie har en fråga om LIU och träningstillfälle. Olle pratar med Jens på fredag.
- Kan vi publicera artikel på sociala medier angående LIU? Information efterfrågas.
- Fia berättar att Signe Granberg blivit antagen på RIG!

12. Vår organisation

- Hur ser sektionen ut efter nästa årsmöte? Jessica kliver av. Är det enbart ordförande som väljs på årsmötet och resterande funktioner vid ett konstituerande möte i sektionen? Jessica kollar med Ante.
- Vi pratar om behovet av att sätta en organisation. Hur vill vi att Strands handboll ska se ut? Behovet av Sponsorgrupp, sportgrupp och cuporganisation.
- Olle kommer att kontakta SISU för ett uppstartsarbete kring organisationen. Ett möte bör hållas så fort som möjligt.
- F19/P19 är mycket viktiga lag för föreningen. Avsaknaden av F19 i år har fått flera negativa konsekvenser med spelare som saknar matchtid, några har tvingats byta förening för att få matchtid.
- Fia kommer att ha individuella samtal med F16 nästa vecka, för innevarande och kommande säsong. Fia pratar med Patrik Hedman för en inventering på pojksidan. Ett möte bör sedan hållas med Fia (F16), Therese (dam), Patrik (P16) och Felix (herr). Fia håller i detta.
- Anna har ett namn på en person som kan vara intressant i en sportgrupp. Hon kollar av intresset. Sektionen önskar även se denne med i själva sektionen. Är det ett positivt utfall i frågan ska Patrik Hedman kontaktas (valberedningen) inför årsmötet.
- Molle har lyssnat på våra diskussioner kring organisationen. Hans åsikt är att de små frågorna som nu kommer direkt in till sektionen måste motas med en bättre och tydligare organisation. Handbollssektionen håller med om detta. Vi försöker ofta fixa till i efterhand det som egentligen redan är beslutat. Inför nästa säsong måste vi ligga i bättre fas.
- Joakim berättar att han gärna jobbar med projekt. Hans jobbar inte gärna med sponsorfrågor men är positiv till att arbeta med att söka medel.

13. Övrigt

- Emelie pratar med Marie om att sektionen tar hela kostnaden för ersättningen till Ludde för hans domaransvar i klubben.
- Emelie har varit med på ett digitalt möte för trygghetscoacher från olika föreningar inom länet. Ett mycket bra och inspirerande möte med Emma Håkansson från SISU. Tanken är att handbollen ska få till ett antal trygghetscoacher, minst två men gärna 3–4 personer. Det kan vara både äldre spelare, ledare eller föräldrar.
Vi beslutar att gå vidare med arbetet med att ta fram trygghetscoacher. Emelie skriver ihop lite info och skickar ut.
- Ny hall vid Oilquick arena. Erik är handbollens representant i arbetet med kravställan kring en ny hall. Jessica skickar vidare mejl med information från Erik.
- Aktiviteter för 2025 kopplat till sponsring av Länsförsäkringar. Varje sektion ska ta fram 1–5 aktiviteter där LF erbjuds att delta. Förslaget på aktiviteter ska sedan skickas till Patrik Hedman som sammanställer. Jessica skickar till Patrik.
 - Matchvärd för dammatch i oktober -25
 - Matchvärd för herrmatch i november -25
 - Minihandbollscup i januari -26 (kort varsel till årets cup den 25/1)
- Hyra av Hudikgympanas lokaler för den stora träningsgruppen F11/F12. Anna beskriver att behovet av extra yta är stort, gruppen får inte plats. Patrik Hedman har hjälpt till i arbetet med att hitta lokal. Sektionen säger ja till att hyra hallen under de tiotal tillfällen som pekats ut som behov.
Fia meddelar Sporrang på kultur- och fritid. Jessica meddelar Patrik.
- Uppvärmningströjor dam- och herr. Ett förslag är att trycka 'Hej aktivitet' på tröjorna iom den extra sponsordel som tillförts handbollen från 'Hej aktivitet'. Trycket får inte plats på damernas matchtröjor varför uppvärmningströjorna är föreslagna av Lövet. Trycket görs på Tisdag och kostnaden för sponsortrycket tas från den pott som finns där. Sektionen ställer sig bakom förslaget. Jessica meddelar Lövet.

14. Nästa möte

19 februari

15. Mötets avslutande

Jessica avslutar mötet.

Protokollförare
Jessica Forsström

Justeras
Fia Mörk